
 گفت وگو با حسين شريعتمداري 
درباره رسانه هاي برون مرزي صدا و سيما 

 مقابله دشمن با »پرس تی وی«
نشانه اهميت اين شبکه است 

حسين شريعتمداري مديرمس�ئول روزنامه كيهان، باور دارد  
ش�بکه پرس تي وي نقش نجات دهنده در دنيا دارد و با حضور 
به موقع در سپهر رس�انه اي توانسته در رساندن پيام صادقانه 
و درس�ت به افکار عموم�ي موفق عم�ل كند. به بهان�ه ورود 
ش�بکه پرس تي وي به دوازدهمين سال فعاليتش پاي صحبت 
او نشستيم و ارزيابي اش را از عملکرد اين شبکه جويا شديم. 
به نظر شما ش�بکه پرس تي وي 
چه كاركردهايي مي تواند داشته 

باشد؟
ش��بكه پرس تي وي در حقيقت نيازي 
بود كه كمي ديرت��ر از موقعي كه لازم 
بود به ميدان آمد. باي��د خيلي زودتر 
از اينها مثلًا در اوايل انقلاب به دنياي 
رس��انه اي ورود مي كرد. دنياي امروز دنياي ارتباطات است و آدم ها 
همانطور كه فكر مي كنند عمل مي كنند و همه در اين فكر هستند كه 
افكار عمومي را به خود جلب كنند، چراكه كساني كه افكار عمومي 
را در اختيار دارند مي توانند مديريت عمومي را هم در دست بگيرند. 
ش��بكه پرس تي وي در اين بزنگاه تاريخي به موقع به ميدان آمد. به 
گفته حضرت امام)ره( دنيا تشنه فرهنگ اسلام ناب محمدي است و 
بايد اين فرهنگ به دنيا معرفي شود و انتقال يابد كه يكي از راه هاي 
آن نشاندن پيام روي بال هاي زباني است كه ديگران بهتر مي فهمند، 
بنابراين پرس تي وي نقش بسيار مؤثر و مهمي داشته است. از آنجا كه 
منطقه غرب آسيا پرتنش است و دشمن اين منطقه را رها نمي كند 
شاهد بوديم كه اين شبكه به خوبي در زمينه اطلاع رساني و تنوير افكار 

عمومي درخشيده است. 
دشمن براي اينكه اقدام عملي داشته باشد بايد از يك پيوست رسانه اي 
بهره گيرد تا افكار عمومي را قانع كند، حالا چه واقعيت باشد يا فريب 
مردم. دش��من از اين منظر غره بود كه حضور به موقع پرس تي وی و 
نقش خنثي كننده آن در عمليات فريب دهنده دشمن حائز اهميت به 
نظر مي رسد و موفق عمل كرده است. به نظرم پرس تي وي يك نجات 

دهنده بوده و از عهده اين مهم به خوبي برآمده است. 
 در شرايط فعلي كه رقابت شديدي بين رسانه ها در 
دنيا حکمفرماست به نظر شما شبکه پرس تي وي چه 
اولويت هايي را در توليد محتوا و برنامه سازي بايد 
درنظر بگيرد تا بتواند پا به پاي آن رسانه ها و حتي 

جلوتر حركت كند؟
يك قاعده در عرصه رسانه وجود دارد تحت عنوان خبر اول، به اين 
معني كه اولين بار خبري را اعلام و چند گام جلوتر از ديگر رسانه ها 
حركت كنيم. اگر اين خبر اول با تحليل همراه باشد براي مخاطب 
تأثيرگذار است. وقتي رسانه هاي معاند و غرب ترجيح مي دهند كه 
خبري رسانه اي نش��ود و آن را سانسور كنند تا افكار عمومي دنيا از 
نيات آنها آگاهي نيابند، حضور پرس تي وي حائز اهميت و پيشتاز 
است. وقتي خبري را عيناً نقل كنيم مي شويم دنباله رو، ولي وقتي 
با تحليل و نقد همراه باشد برد با ماست و پرس تي وي از اين منظر 
دستش باز است. متأس��فانه رس��انه هاي غربي اتفاقات را وارونه و 
غير واقعي جلوه مي دهند كه در اين مواقع پرس تي وي به عنوان يك 
رسانه متعهد اسلامي كه راستگويي و صداقت ويژگي اصلي اش است 
و البته خنثي كننده سوء استفاده ها، مي تواند ورود كند. از آنجا كه 
پرس تي وي وابسته به جمهوري اسلامي است و ارزش و اعتبار نظام 
پشتوانه آن اس��ت، مخاطبان نگاه به پرس تي وي را نگاه به مواضع 
جمهوري اسلامي مي بينند كه باارزش است. نكته مهم ديگري كه 
بايد بگويم اينكه اگر پرس تي وي مهم و با ارزش نبود چرا در برابرش 
جبهه مي گيرند و اين قدر سر و صدا مي كنند و سانسور و تحريم و 

حذف از روي ماهواره ها را صورت مي دهند؟!
ش�بکه پرس تي وي تا چه ميزان توانس�ته در كاهش 
ايران هراسي و اسلام هراسي كه شبکه هاي معاند به 
مخاطبان خود القا مي كنند نقش مؤثري داشته باشد؟ 
قدرت هاي زورگو و استكباري كه بايد از اسلام و جمهوري اسلامي كه 
كانون اسلام است بترسند، سعي مي كنند چهره اي مخدوش، خشن 
و غيرمنطقي از ايران نشان دهند اما وقتي با تحليل و گزارش چهره 
واقعي كشور و نظام را نشان مي دهيم خيلي مؤثر است. بعضاً ديده 
شده كساني كه وارد ايران مي شوند و باز مي گردند تعجب مي كنند از 
آنچه ديده اند و شنيده اند. امريكايي ها و صهيونيست ها در مورد اسلام 
هراسي دچار اشتباه شده اند و ظهور داعش و طالبان كه دست پرورده 
خودشان هستند اسلام هراسي را زير س��ؤال برده است. در دنياي 

ارتباطات امروز كسي از واقعيت ها بي خبر نمي ماند. 
 ارزيابي كلي تان از عملکرد شبکه هاي برون مرزي و 

خصوصاً پرس تي وي چيست؟
بسيار مؤثر و موفق عمل كرده اند. اين شبكه ها براي رسيدن به 
جايگاه مطلوب گام هاي بلندي را برداشته اند و اميدوارم به لطف 

خداوند متعال ثمرات و بركات بيشتري را داشته باشند. 
 چه چش�م ان�دازي را در آين�ده براي اين ش�بکه 

پيش بيني مي كنيد؟
رس��انه اي كه گام هاي بلند برمي دارد آينده درخشاني دارد و با 
تلاش و كوشش دست اندركاران اين شبكه موانع موجود برداشته 

می شود و موفقيت هاي روزافزوني خواهد داشت.
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حکمت 384
ام��ام)ع( فرم��ود: اعتم��اد ب��ه دنيا با 
وجود آنچه با چش��م خ��ود )تحولات و 
دگرگونی های( آن را مشاهده می كنی 
جهل و نادانی است و كوتاهی در حُسن 
عمل با وجود اطمينان به پاداش )الهی( 
برای آن، غبن و خسارت است و اطمينان 
به هركس قب��ل از آزمايش و امتحان او 

دليل عجز و ناتوانی است. 

دعواي دبيران جشنواره هاي ملي و جهاني بر سر هزينه ها

شفاف سازي بودجه و هزينه جشنواره فجر روي هوا رفت
   جواد محرمي

 ن�زاع لفظ�ي دبي�ران بخش ه�اي مل�ي و جهان�ي 
فيلم فج�ر درب�اره هزينه اي�ن رويداد نش�ان مي دهد 
ادع�اي ل�زوم شفاف س�ازي مالي ك�ه از س�وي رئيس 
س�ازمان س�ينمايي مطرح ش�د و نيز س�امانه موسوم 
به دسترس�ي آزاد اطلاع�ات مدعايي از س�وي دولت 
تنه�ا ي�ك ش�عار توخال�ي بيش�تر نب�وده اس�ت. 
ميزان بودجه جشنواره هاي بخش ملي و جهاني بار ديگر با 
اظهارنظر تازه ابراهيم داروغه زاده در خطاب قرار دادن رضا 
ميركريمي وارد فاز تازه اي شده است؛ ماجرايي كه به احتمال 
زياد تا شفاف نشدن موضوع بودجه ها ادامه خواهد داشت. 

ابراهيم داروغه زاده روز گذش��ته در توئيتر نوش��ت: آقاي 
ميركريمي عزيز ش��ما ميخ��واي از عملكرد نس��بتاً خوب 
جشنواره جهاني دفاع كني چرا با اطلاعات غلط جشنواره 
ملي رو نابود ميكني؟ كل هزينه ما 4 ميليارد و 700 بوده كه 
يك ميليارد و 200 از طريق فروش بليت برگشته به خزانه. 
يعني كلًا ما 3/5 ميليارد خرج گذاشتيم روي دست دولت! 

عدد 2١ميليارد از كجا آوردي آخه برادر من؟
چندي پيش رضا ميركريمي دبير جش��نواره جهاني فجر 
در گفت و گويي رسانه اي تلويحاً مدعي شده بود كه هزينه 
جشنواره ملي فجر 2١ ميليارد بوده است. اين در حالي بود 
كه هزينه بخش ملي جشنواره از سوي روابط عمومي اين 
رويداد حدود 4 ميليارد و 700 ميليون تومان اعلام ش��ده 
بود؛ عددي ك��ه فاصله زيادي با 2١ ميليارد داش��ت. حالا 
ابراهيم داروغ��ه زاده با تأخير زياد پاس��خ رضا ميركريمي 
را داده و خواس��تار ارائه توضيح درباره عدد ادعايي او شده 
اس��ت. بايد منتظر ماند و ديد كه آيا اين بحث ها منجر به 
شفاف س��ازي بودجه ها و هزينه هاي جش��نواره ها و ساير 

فعاليت ها خواهد شد يا خير؟ 
رئيس س��ازمان س��ينمايي چن��دي پيش در نخس��تين 
جلسه اي كه با سياستگذاران جش��نواره سي و ششم فجر 
داشت، متأثر از ادعاي 2١ ميلياردي جشنواره سي و پنجم 
فجر و صرف بيش از 8 ميليارد براي جشنواره جهاني فجر، 
خواستار شفاف سازي درباره اطلاعات مالي جشنواره سي 

و ششم شده بود. 
محمد مه��دي حيدريان رئيس ش��وراي سياس��تگذاري 
سي و شش��مين جش��نواره ملي فيلم فجر عنوان كرده بود: 
مردم حق دارن��د در جري��ان اطلاعات مالی جش��نواره ها 
باشند و نگاه دلسوزانه و سازنده رسانه ها، به دست اندركاران 
چنين رويداد مهم هنری، اين فرصت را مي دهد تا خطاهای 
احتمالی را كاهش و كيفيت برگزاری جش��نواره را افزايش 

دهند، بنابراين ما فارغ از فضا سازي و بازي رسانه اي خود را 
موظف به شفاف سازي مي دانيم. عليرضا رضا داد، عليرضا 
تابش، حسن خجسته، محمد بزرگ نيا و ابراهيم داروغه زاده 
از اعضاي شوراي سياس��تگذاري سي و ششمين جشنواره 

ملي فيلم فجر هستند. 
اما اختلافات مالي درباره بخش هاي ملي و جهاني جشنواره 
فجر سال گذشته نيز خود را نشان داده بود. سال پيش وزارت 
ارشاد مدعي ش��د كه ميزان بودجه و هزينه جشنواره ها در 
سامانه موسوم به دسترسي آزاد اطلاعات اعلام شده است 
اما رقم هايي كه در اين سامانه اعلام شد بر ابهامات مالي اين 
رويداد افزود. امسال نيز اين سامانه درباره رقم هاي قطعي 
بودجه و هزينه فعاليت هاي فرهنگي دولت اعلامي نداشته 
است. رضا ميركريمي س��ال گذشته در نشست خبري اين 
جش��نواره س��ؤال يك خبرنگار درباره مي��زان بودجه اين 
جشنواره را بي پاسخ گذاشته و گفته بود: »من مجاز نيستم 
اين بودجه را اعلام كنم، چون با وزارت ارشاد قرارداد بستم و 
آنها وظيفه دارند اگر خواستند براساس سياست هايشان اين 

بودجه را اعلام كنند.« 
سامانه موسوم به دسترسي آزاد اطلاعات سال پيش اعلام 
كرده  بود: براساس اطلاعات ارائه ش��ده در اين سامانه، رقم 
دقيق بودجه و هزينه سي و پنجمين جشنواره فيلم فجر در 
بخش ملي معادل ١١ ميلي��ارد و 67١ ميليون و 499 هزار 
و 973تومان بوده اس��ت و هزينه و بودجه سي و پنجمين 
جشنواره فيلم فجر در بخش جهاني نيز، معادل 8 ميليارد 
و 452 ميليون و 7١3 هزار و 943 تومان اعلام شده است. 
جالب است كه پيش از اين روابط عمومي سازمان سينمايي 
بودجه هر دو بخش ملي و جهان��ي را مجموعاً ١١ ميليارد 

تومان اعلام كرده بود. 
آن زمان اين سؤال مطرح ش��د كه آيا اين اختلاف رقم 
صرفاً براي گمراه كردن اصحاب رسانه مطرح شده بود يا 
روابط عمومي سازمان سينمايي تنها هزينه بخش ملي 
جش��نواره فجر را ارائه كرد تا زمينه توجيه بعدي را باز 

گذاشته باشد.

     محمدصادق عابديني 
اولين س�الروز عمليات كور تروريس�تي در 
مجلس شوراي اسلامي را پشت سر گذاشتيم؛ 
حادثه اي تروريس�تي كه در خرداد ماه سال 
96 در مجلس ش�وراي اس�لامي و حرم امام 
خميني )ره( انجام ش�د. اقدام تروريس�تي 
كور داع�ش در قلب ته�ران در نهايت باعث 
شد روند فروپاشي داعش در سوريه و عراق 
ش�دت بگيرد. بعد از حادثه حمله به مجلس، 
هادي حاجتمند كارگردان جوان سينما اعلام 
كرد اين حادثه را در قالب فيلم سينمايي با نام 
»بهارستان« بازسازي خواهد كرد. وي از آغاز 
فيلمبرداري »بهارس�تان« تا پي�ش از پايان 
سال گذشته خبر داده بود، اكنون در سالروز 
حادثه حمل�ه به مجلس ش�وراي اس�لامي، 
ه�ادي حاجتمند در گفت و گو ب�ا »جوان« از 
علل س�اخته نشدن »بهارس�تان« مي گويد. 
فيلم سينمايي »بهارستان« قرار است 
چگونه به حادثه تروريس�تي مجلس 

بپردازد؟
درباره حادثه تروريستي حمله به مجلس شوراي 
اسلامي، پژوهش زيادي انجام داديم و در نهايت 
به ي��ك قصه خ��وب چند وجهي رس��يديم كه 
داس��تانش در س��الن مجلس مي گذشت. علت 
انتخاب سالن مجلس نيز براي اين است كه آنجا 
تنها جايي است كه وظيفه اش حل مشكلات با 

گفت و گو است. 
مي خواستم با نگاه و توجه به ريشه هاي داعش، 
به اين بپردازم كه چ��ه اتفاقي مي افتد كه چهار 
نفر اسلحه به دس��ت مي گيرند و به مردم حمله 
مي كنند! قطعاً بهانه هاي اقتصادي و اجتماعي 
نيز در كار بوده اس��ت كه بايد آنها را در سينما 

نشان داد. 
چرا پس از حدود يك س�ال از اعلام 
ساخت فيلم، هنوز خبري از توليد آن 

نشده است؟
به خاطر ملاحظات امنيتي ك��ه وجود دارد. 
مي گوين��د هن��وز بايد يكس��ري ملاحظات 
رعايت شود و اين مسئله فضاي فيلم را تحت 
تأثير قرار مي داد. براي همين تصميم گرفتيم 
باز هم صبر كنيم تا ش��رايط ب��راي توليد به 

وجود بيايد. 
دوست ندارم فيلمي بسازم كه با سانسور مواجه 

شود و در آخر هم جز چند حرف تكراري و شعار 
چيزي از آن باقي نماند. 

به يکس�ري ملاحظات اشاره كرديد، 
اين ملاحظات را چه كس�ي قرار داده 

است؟
به نظرم حضرت آقا كه قوه عاقله نظام هس��تند 
هيچ مش��كلي با پرداختن سينما به موضوعاتي 
مانند حادثه مجلس ندارند اما بعضي از مديران 
وجود دارند كه خيلي نگران حفظ ميز هستند 
و براي همي��ن فقط محافظ��ه كاري مي كنند، 
حتي كار به جايي مي رسد كه آن مدير خودش 
را خط كش نظ��ام مي داند و هر كس كه مخالف 

تشخيص وي باشد را مخالف نظام مي داند. 
حداق��ل مي توانن��د به اف��رادي مانن��د من كه 
برادري ام را با نظام ثابت كرده ام اعتماد كنند، 
البته اعتماد شده ولي مدير امنيتي مي گويد با 
نگاه من فيلم را بساز، ولي قرار نيست سينما را 
از ديد امنيتي نگاه كنيم. بله مي ش��ود با سينما 
مس��ائل فرهنگي، اجتماعي و حت��ي امنيتي را 

تبيين كرد. 
يعني مديراني هستند كه برخلاف نظر 
مقام معظم رهبري درباره سينما عمل 

و مانع تراشي مي كنند؟
در جلس��ه اي ك��ه چن��د س��ال پي��ش بچ��ه 
حزب اللهي هاي س��ينما با حضرت آقا داشتند، 
ايشان آنقدر درباره س��ينما صحبت كردند كه 
من فكر كردم موضوعي مهم تر از س��ينما براي 
ايشان وجود ندارد. حضرت آقا در آن جلسه بارها 
از جوان هاي حزب اللهي خواستند كه سينما را 

در دست بگيرند. 
من حداقل يادم نيس��ت درباره موضوع ديگري 
آنقدر تأكيد داش��ته باش��ند، البته بعدها متن 

سخنان آن ديدار به صورت خيلي محدود منتشر 
شد و در دسترس است. 

ما اگر يك دهم نگاه رهبر انقلاب به سينما را در 
نگاه مديران داشتيم، هيچ مشكلي در سينما به 

وجود نمي آمد. 
هنوز مديران ما به اين باور نرسيده اند كه مي شود 
بس��ياري از كارها را از طريق فرهنگ س��ازي با 

سينما انجام داد. 
نمونه استفاده خوب از س�ينما را در 
غرب شاهد هس�تيم، هاليوود بازوي 
فرهنگي نظام امريکاست، چرا آنها به 

اين باور رسيده اند، اما ما هنوز نه؟!
علت اصلي اين اس��ت ك��ه ما هنوز س��ينماي 
حرفه اي نداريم. حرفه اي ن��ه به معناي اداهاي 
س��لبريتي ها كه اتفاقاً در اين ن��وع كارها هيچ 

چيزي از امريكا و هاليوود كم نداريم. 
منظورم از حرفه اي بودن نگاه و فهم حرفه اي به 
سينماس��ت. امريكا وقتي مي خواهد به عراق يا 
افغانستان حمله كند، فيلمش را مي سازد، افكار 
عمومي را با سينما آماده مي كند. در آنچا مثل 
ايران مصحلت انديشي فردي در كار نيست كه 
يك مدير بر اس��اس نظر خودش تصميم بگيرد 

و عمل كند. 
در هالي��وود چه دموكرات ها در دولت س��ر كار 
باش��ند چ��ه جمهوريخواه ها، وظيفه س��ينما 
مشخص است و آن بالا بردن پرچم امريكاست. 
در هاليوود جريان فكري تصميم گيري مي كند 
و مي داند مي ش��ود با س��ينما و فرهنگ سازي 

هزينه هاي هر كاري را كم كرد. 
چرا در ايران س�ازمان س�ينمايي به 

سمت چنين نگاهي نمي رود؟
واقع��اً نمي دان��م، ان��گار س��ازمان س��ينمايي 
هدف گذاري اش ترويج فيلم هاي خنثي اس��ت. 
نگاه كنيد دغدغ��ه پروانه گرفتن چه فيلم هايي 
وجود دارد. سازمان سينمايي در حال تغيير ذائقه 

سينمايي مردم است. 
بعضي از فيلم ها الان روي پرده هستند كه يك 
خط داستان دارند و در آن حتي بازي خوبي هم 
نمي بينيم. تنه��ا چيزي كه دارند نش��ان دادن 
زنان سر و پا لخت اس��ت و خنداندن مردم. مثل 
فيلمي ك��ه الان روي پرده اس��ت و در امريكاي 
جنوبي س��اخته ش��ده، اتفاقاً اين فيلم ها خوب 

هم مي فروشد. 
فکر نمي كنيد اين اتفاق باعث مي شود 

در نهايت سينما ضرر كند؟
 الان داريم به سمت تقليل سليقه سينمايي مردم 
مي رويم. زماني همين مردم براي تماشاي فيلمي 
مثل »آژانس شيش��ه اي« صف مي كش��يدند. 
اگر همان ش��رايط بود الان بايد »به وقت شام« 
حداقل 20 ميليارد مي فروخ��ت، البته الان هم 
فروش خوبي داش��ته ولي از حد انتظارم كمتر 

بوده است. 
در اين ش�رايط باز هم اميد داريد كه 

»بهارستان« ساخته شود؟
خودم كه عطش زيادي براي س��اخت اين فيلم 
دارم. صاب��ر الله داديان ه��م فيلمنام��ه خوبي 
نوشته اس��ت و اين روزها در حال بازنويسي آن 
هستيم. اميدوارم كه بعد از بازنويسي سريع تر به 

پيش توليد فيلم برسيم.

 گفت وگوي »جوان« با كارگرداني
كه مي خواهد فيلم حادثه تروريستي مجلس را بسازد 

بهارستانمعطلملاحظههاست

مي خواس��تم ب��ا ن��گاه و توجه به 
ريش��ه هاي داعش، به اين بپردازم 
كه چ��ه اتفاقي مي افت��د كه چهار 
نفر اس��لحه ب��ه دس��ت مي گيرند 
و ب��ه م��ردم حمل��ه مي كنن��د! 
قطع��اً بهانه ه��اي اقتص��ادي و 
اجتماعي ني��ز در كار بوده اس��ت 
كه بايد آنها را در سينما نشان داد

دومي�ن مرحل�ه رأي گي�ري جاي�زه بين الملل�ي »ب�اروت خي�س« در بي�ش 
از ۲۵۰ نقط�ه كش�ور ط�ي راهپيماي�ي روز جهان�ي ق�دس برگ�زار ش�د. 
جايزه بين المللي »باروت خيس« جايزه اي نمادين است كه به منفورترين شخصيت سال تعلق 

مي گيرد. اسامي منتخبين اين جايزه طي سال هاي گذشته به اين شرح است:
- در سال 20١3 »ميشل اوباما« به خاطر اهداي جايزه اسكار به فيلم ضدايراني »آرگو«.

- در سال 20١4 »كاترين اشتون« و »تاريا كرونبرگ« به خاطر اهداي هديه در ديدار پنهاني با 
نسرين ستوده و اهداي جايزه ساخاروف به وي.

- در سال 20١5 »مانوئل والس« به خاطر توهين به مقدساتِ ميليون ها مسلمان.
ستاد مردمي جايزه بين المللي »باروت خيس« امسال از بين سه نامزد راه يافته به مرحله نهايي، 
يك نفر را بر اس��اس آراي مردمي به عنوان »مقام برگزيده در رشته دشمني با حق و حقيقت« 

معرفي خواهد كرد. اسامي و علت انتخاب اين سه نامزد در پی می آيد:
١- دونالد ترامپ رئيس جمهور ايالات متحده امريكا، به پاس به رسميت شناختن قدس به عنوان 
پايتخت رژيم جعلي و كودك كش صهيونيستي و حمايت مس��تمر از جنايات صهيونيست ها، 
تهديد دائمي كشورهاي مستقل و تلاش براي ايجاد جنگ و آشوب در هر گوشه از جهان، حمايت 

از جنايات آل سعود در يمن و مشاركت در كشتار مردم بي گناه يمن. 
2- بنيامين نتانياهو نخست وزير رژيم جعلي صهيونيستي، به پاس تهديدهاي هميشگي نظامي 
عليه كشورهاي اسلامي، دستيابي به ركورد كشتار 578 كودك ظرف مدت 5١ روز، ادامه غصب 

كشور فلسطين و ظلم روزانه عليه مسلمانان و مسيحيان. 
3- نيكي هيلي سفير ايالات متحده امريكا در سازمان ملل متحد، به پاس حمايت از كشتار مردم 

مظلوم يمن توسط آل سعود و حمايت سرسختانه از جنايات رژيم صهيونيستي. 
ستاد مردمي شش��مين جايزه بين المللي »باروت خيس« پس از انتخاب مستقيم ايرانيان 
هوشيار و بيدار و تشنگان حقيقت و عدالت در اقصی نقاط جهان، يك نفر را شايسته دريافت 
تنديس »باروت خيس« اعلام مي كند و اين تنديس كه نماد ناتواني مستكبران عالم در مواجهه 
و مقابله با حقيقت است را براي شخص برگزيده ارسال مي كند. گفتني است شروع جمع آوري 
آراي مردمي از روز 22 بهمن 96 آغاز و اولين مرحله رأي گيري آن در راهپيمايي هاي مراكز 
استان ها برگزار ش��د كه تصاويري از آن را مش��اهده مي كنيد: مرحله دوم رأي گيري جايزه 
بين المللي »باروت خيس« در راهپيمايي روز قدس برگزار شد. شركت كنندگان در راهپيمايي 
از طريق پركردن تعرفه رأي، درباره يكي از سه كانديداي كسب جايزه تصميم گيري كردند. 
پيش از اين، ستاد مردمي »باروت خيس« موفق به اخذ يك ميليون برگه تعرفه رأي كاغذي 
شده بود، همچنين اخذ تعرفه هاي كاغذي در هشت كشور به طور همزمان در حال برگزاري 
اس��ت و مردم نقاط مختلف دنيا در انتخاب منفورترين ش��خصيت سال همكاري مي كنند. 

همچنين رأي گيري اينترنتي از طريق آدرس barotekhis. ir انجام مي شود.

جايزه بين المللي »باروت خيس« رأی گيری شد 
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